
PRO MUNKALJUNGBY ÅRSMÖTE 20250217 

§ 1  Öppnande 

Ordförande Lennart Larsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2  Godkännande av kallelsen till årsmötet 

Mötet godkände kallelsen till årsmötet. 

§ 3  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes av mötet. 

§ 4  Parentation 

En dikt och en psalmvers lästes, ett tänt ljus och en tyst minut till alla våra 

vänner som lämnat oss samt till sörjande i Örebro. 

§ 5  Val av ordförande 

Att leda dagen förhandlingar valdes Ronny Håkansson 

§ 6  Val av sekreterare 

Att skriva dagens protokoll valdes Karin Collén. 

§ 7  Val av protokollsjusterare som också är rösträknare. 

Att jämte ordförande justera dagens protokoll samt att vara rösträknare 

valdes Hillevi Sandström och Hans Pettersson. 

§ 8  Verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen upplästes och godkändes. 

§ 9  Resultat och balansräkning 

Kassören Rustan Ligander redogjorde hur vår balans och resultat ser ut. Vi 

har även i år en bra ekonomi trots subventioner av flera träffar. Mötet 

godkände det ekonomiska resultatet. 

§ 10  Revisionsberättelse och beviljande av ansvarsfrihet för 

styrelsen 

Revisorerna har reviderat och ingenting fanns att rapportera. 

Revisionsberättelsen godkändes. Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet 

för 2024. 

§ 11  Arvoden och medlemsavgifter 

Styrelsen får inga arvoden utan får en god middag. Medlemsavgifter 

oförändrade 305 kronor av dessa får vår förening 55 kronor. 



§ 12  Sammanslagning av föreningar. 

Vi har fått förfrågan av PRO Hjärnarp/Tåstarp att gå samman med oss till 

en förening. Ordförande Lennart Larsson redogjorde hur vi resonerat och 

vad det skall innebära. Under 2025 kommer HJ/ Tå PRO att upphöra och 

de går samman med vår förening. Frågan gick till våra medlemmar och alla 

tyckte att det var bra. Föreningen kommer att heta PRO Munkaljungby i 

fortsättningen. Mer om detta under året. 

§ 13  Val av styrelse 

Avgående i styrelsen är Karin Collén sekr. Rustan Ligander kassör och Kaj 

Johansson ledamot. 

Ordförande Lennart Larsson Omval  1 år 

Sekreterare Ingegärd Rosberg Nyval 2 år 

Kassör Kerstin Hansson  2 år 

Studieorganisatör Alicja Carlsson 2 år 

Ledamot  Curt Nilsson 1 år 

Webbansvarig Göte Enoksson 

Hemsida och programblad Per Olsson 

Mötet bestämde att föreningen kan fylla på med flera ledamöter under året. 

§ 14  Val av valberedning 

Gunnel Hansson omvaldes till valberedning. Nyval Karin Collén och vi 

hoppas att vi kan hitta någon mer. 

§ 15  Val av revisorer och ersättare 

Omval av Sven Ingvar Svensson och Göte Enoksson som revisorer. Till 

ersättare omvaldes Eva Landby och nyval Christina Svensson. 

§ 16  Förslag av KPR ombud 

Omval av Stig Svensson som KPR ombud. 

§ 17  Skrivelser och rapporter 

Karin Collén meddelade att högkostnadsskyddet kommer kanske att höjas 

till 3800 Kr. Många får svårt att hämta ut medicin. Pro Riks är med att 

påverka dels detta samt de höja matpriserna.  Det är krångligt att söka 

bostadstillägg. Vi kräver bättre info och att det måste bli enklare att söka. 

Göte Enoksson har lagt ut en lista där alla få fylla i det som saknas.  

§ 18  Övrigt 

Vi i föreningen behöver flera aktiviteter. Förslag att ut och gå tillsammans, 



ska vi ta upp släktforskning igen. Endagsresor vill några ha. Christina 

Svensson fick i uppdrag att kolla resebolagen i närheten och sätta upp i 

lokalen. Mary Bengtsson hade ett förslag på endagsresa till Österlen. 

§ 19  Avslutning 

Ordförande Ronny Håkansson avslutade mötet.  

Därefter tog Ordförande Lennart Larsson ordet och kallade fram Karin 

Collén, Rustan Ligander och Kaj Johansson och tackade dem alla och 

överlämnade presenter. 
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